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Fredrik Legeby. 

 
 
 

 § 1 

Val av justerare  

Beslut 
Rådet utser Jan Lamby att tillsammans med ordföranden Ingrid Dalén 

justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Efter tillägg under punkterna Rapporter och Övriga frågor godkänner 

rådet dagordningen. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 8/2011 och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inga inkomna skrivelser/protokoll har inkommit till rådet under perioden. 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
- Kommunikationsprogram för Stockholms stad.  

Rådet önskar att få ta del av yttrande från stadsbyggnadskontoret 

och exploateringskontoret. Rådet kommer därefter att avgöra om 

det finns anledning att lämna egna synpunkter. 

  

§ 6 

Rådets yttrande över remissen om Motion (2011:43) om 

satsning på bättre cykelmiljö. 
- Rådet godkänner förslag på yttrande. Bifogas (bilaga 1). 

 

§ 7 

Rådets yttrande över remiss om program för 

kvalitetsutveckling i Stockholm stad 
- Rådet godkänner förslag på yttrande. Bifogas (bilaga 2). 

 

§8 

Ärenden tagna på delegation 
Punkten utgår. 

 

 § 9 

Exploateringsnämnden 
Rådet går igenom vilka frågor som rådet vill ställa till 

exploateringsnämndens ledamöter den 29 september. Ordföranden 

sammanställer frågorna. 

 

Ordföranden går igenom dagordningen och  tjänsteutlåtanden till 

nämndens möte den 29 september. Ordföranden uppmärksammar ärendet 

nr 13 på dagordningen om exploatering för bostäder inom fastigheten 

Racketen 11 i Alvik. I tjänsteutlåtandet står att projektet innebär avsteg 

från stadens tillgänglighetskrav vad gäller handikapparkering inom 10 m 

från två av entréerna.  Trots detta pååpekande ställs kravet i det avtal som 

tecknas med byggherren.  Rådet beslutar diskutera frågan med nämnden 

den 29 september. 



  Handikapprådet 2011-08-30 (3) 

 

 § 10 

Stadsbyggnadsnämnden 
Ordföranden redovisar mötet angående Slussens framtid som hölls 8 

september. Rådet tackar för den utmärkta föredragningen av Martin 

Schröder. 

 

Kommunstyrelsens handikappråd kommer begära att få yttra sig över de 

slutliga förslagen till detaljplaner som kommunfullmäktige ska behandla i 

december i år och har bett om stadsbyggnadsnämndens och 

exploateringsnämndens handikappråds synpunkter med anledning av de 

uppgifter som lämnades den 8 september. Ordföranden fick därför i 

uppdrag att utforma en skrivelse i ärendet och undersöka om de råd som 

ställde sig bakom rådets förra skrivelsen önskar göra det även denna gång. 

Rådet vill vara delaktig i den fortsatta processen om Slussen. 

Ordföranden går igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden och protokollet 

från nämndens senaste möte. Ordföranden anser inte att något av 

principiellt intresse finns att redovisa. 

 

 § 11 
Genomgång av utsända checklistor. 

Rådet går igenom följande detaljlplaner och lägger dem till handlingarna: 

- Liljeholmskajen etapp1 

- Lyckan 9 och 10 

- Åkermyntan 9 

- Gubbängen 1:1  

  

 § 12 

Bygglov för Entré Odenplan 
Föredragande: Kjell Werner från Trafikverket 

Kjell Werner från Trafikverket berättar bakgrunden om ”Entré Odenplan”. 

Ärendet togs av Stadsbyggnadsnämnden den 16 juni 2011. Rådet har inte 

fått möjlighet att yttra sig i ärendet. 

 

Rådet konstaterar att det är bra att det blir två hissar ner till tunnelbanans 

plattform. Det som oroar rådet är att hissarna inte fungerar vid brand. 

Rådet har dock fått försäkran om att det ska finnas brandsäkra 

uppehållsutrymmen med möjlighet att kommunicera med 

räddningsmanskap. 

 

Rådet tycker att rullbanden mellan buss och tunnelbanestationen är bra för 

många funktionshindrade men de fungerar inte för personer som använder 



  Handikapprådet 2011-08-30 (4) 

rullstol eller rollator. Det är svårt att komma på och av rullbandet. 

Rullband måste därför kompletteras med hiss eller gångväg med 

godtagbar lutning. Rådet föreslår att kontoret tillsammans med 

handikapprådet söker hitta en lösning som tillgodoser behoven hos 

personer med nedsatt rörelseförmåga.  

 

Rådet påpekar bländrisk vid de glasade partierna vid entréns östra och 

västra gaveln. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 
 § 13 

Tunnlar och tunnelsäkerhet i Förbifart Stockholm. 

Information i samband med det pågående 

detaljplanearbetet 
Föredragande: Ludvig Elgström och Henric Modig  

Svar senast den 7 oktober 2011  

  

Henrik Modig redogjorde för projektet med inriktning på säkerhet och 

tillgänglighet. 

 

Rådet ställer många frågor runt brandsäkerhet och de slussar som finns i 

tunnlarna. Rådet oroar sig för att de brandsäkra dörrarna ska vara för 

tunga att öppnas av personer med funktionsnedsättning. 

 

Rådet påpekar också att vid en nödsituation behövs en visuell bekräftelse 

på att nödropet har nått fram till berörd instans. 

 

Rådet utlovas information om dels hur systemet för avluftning av tunneln 

och avlutftningstorns placering  är utformat med tanke på personer som är 

har astmatiska eller andra lungproblem, dels redovisning av att ramper, 

broar och andra typer av passager som berör Förbifart Stockholm ges 

lutningar och separeringar som överensstämmer med stadens riktlinjer.  

 

Rådet tackar för informationen 

 

 § 14 
Paus 

 

 § 15 

Jan Szabela är inbjuden att redovisa de större 

bygglovsprojekt som rådet önskar granska. 
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Jan Szabela går igenom de stora projekt som bygglovsavdelningen 

hanterar nu. 

 

Rådet framhåller att det framförallt är projekt som berör många 

människor, t.ex., gallerier, teatrar, skolor och andra publika lokaler, som 

rådet vill bli få information om och kunna lämna synpunkter på. Rådet vill 

etablera en närmare kontakt med sektion Verksamheter. 

 

Jan Szabela tipsar rådet om att gå in på www.stockholm.se/sbk under 

trafikstadsplanering/stadsutvecklingsprojekt. 

 

Jan Szabela informerar även om att kontoret har bildat en grupp som 

kommer tillsammans med exploateringskontoret och trafikkontoret se 

över hanteringen av sophantering och hissar. 

 

Rådet tackar för informationen 

 

 § 16 

Fredrik Legeby är inbjuden att berätta om hur kontoret 

granskar elektromagnetisk strålning i detaljplaner. 
Fredrik Legeby informerar om att elektromagnetisk strålning alltid utreds 

när det finns elnätstationer, kraftledningar ovan och under mark.  

 

Även länsstyrelsen bevakar att kontoret alltid gör en utredning av 

elektromagnetisk strålning i de detaljplaner där det behövs. 

 

Stadsbyggnadskontoret följer de riktlinjer på högst 0,2 mikrotesla som 

miljö- och hälsoskyddsförvaltningen rekommenderar. Fredrik Legeby 

påpekar att det är försiktighetsprincipen som gäller. Kontoret inhämtar 

uppgifter från ledningshållaren. Därefter stämmer kontoret av med miljö – 

och hälsoskyddsförvaltningen att uppgifterna är riktiga. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 
 

 § 17 

Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

kv Hästen i stadsdelen Norrmalm, S-Dp 2010-10515-54   
Föredragande: Arne Fredlund     

Svar senast den 11 oktober 2011 

Utgår till nästa möte. 

 

 § 18 

Bevakningslistan 

http://www.stockholm.se/sbk
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Rådet godkänner bevakningslistan. 

 

§ 19  

Rapporter 

Utgår på grund av tidsbrist. 

 

§20 

Övriga frågor 

Sekretariatet har erbjudit rådet att ordna ett gemensamt möte om 

avfallshantering för samtliga berörda handikappråd. 

 

Rådet är givetvis positivt till det och ser fram mot att delta i 

mötesplaneringen.  

  

  

Vid protokollet 

 

 

Anita Setréus 


